
 

1 

ZÁPISNICA  

Č. 3/2022 Z ROKOVANIA   

RADY PRE VNÚTORNÝ SYSTÉM ZABEZPEČOVANIA KVALITY NA STU V BRATISLAVE 

(Rada VSK) 

 

 

Termín konania: 12. septembra 2022 o 10,00 hod.  

Online formou prostredníctvom G-Suite, Google Meet 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie  

2. Návrh FAD na zmenu v študijnom pláne profilového predmetu ateliér navrhovania a zavedenie 

nového povinného predmetu spracovanie územného plánu na FAD    

3. Návrh MTF na zmenu učiteľov profilových predmetov 

4. Návrh SjF na zmenu učiteľov profilových predmetov  

5. Návrh rektora STU na zmenu učiteľa profilových predmetov na UM 

6. Rôzne 

 

 

K bodu 1 - Otvorenie  

Zasadnutie Rady VSK otvoril a viedol predseda Rady VSK prof. Ing. Ján Murgaš, PhD. Privítal prítomných 

členov rady a predložil program zasadnutia, ktorý bol prijatý bez pripomienok. Členom Rady VSK boli 

podklady k rokovaniu zaslané v dostatočnom časovom predstihu, nikto z členov námietky nevzniesol.  

Poznamenal, že prítomných členov Rady VSK je 17, čiže Rada VSK je schopná uznášať sa.   

Ďalej uviedol, že rád by prediskutoval výmenu garantov a spolugarnatov, o ktoré fakulty žiadajú a nakoľko 

ide o zmenu študijného programu, táto zmena musí byť schválená Radou VSK. Prof. Murgaš vidí problém 

v navrhovaní  mladších spolugarantov. Uvádza, že posudzovanie návrhu takéhoto spolugaranta môže byť 

problematické z dôvodu doloženia výstupov tvorivej činnosti navrhovaného. Podľa akreditačnej agentúry 

je potrebné preukázať výstupy tvorivej činnosti za posledných 6 rokov pred podaním žiadosti vysokej školy 

o posúdenie  jej vnútorného systému, t.j. za roky 2015 až 2020. Uviedol, že práve pre mladých docentov 

nominovaných na miesta spolugarantov môže byť toto problém, nakoľko by mohli mať publikácie aj v roku 

2021 a radi by ich doložili, čiže by bolo vhodné, ak mu nepostačujú publikácie za rok 2020, posúdiť publikácia 

aj za rok 2021. Členom rady položil otázku, aký interval pre hodnotenie garantov a spolugarantov bude 

Rada VSK brať do úvahy. Posúdia sa výstupy aj za rok 2021 alebo ukončíme posudzovanie v roku 2020?   

Prof. Murgaš ďalej uviedol, že s týmto súvisí aj ďalšia otázka týkajúca sa výstupov tvorivej činnosti pätice 

zodpovedných osôb študijného programu. Nastávajú situácie, že navrhovaný mladý spolugarant má 

spoločné publikácie s doterajším garantom, ktorý mu bol v predchádzajúcom období školiteľom. Otázkou 

je, či v takomto   prípade  môže použiť tieto prekrývajúce sa publikácie, ktoré si už uplatnil garant. 

Poznamenal, že každá jedna publikácia  môže byť uplatnená len raz. Možnosťou je, že by sa 25 publikácii 

všetkých osôb zodpovedných za študijný program posúvali.  
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Prof. Murgaš poznamenal, že by mál rád  jednoznačné stanovisko Rady VSK a preto členom rady poskytol 

priestor na diskusiu v otázkach týkajúcich sa predkladania a posudzovania výstupov tvorivej činnosti pri 

posudzovaní návrhu na nového spolugaranta študijného programu.  

Prof. Kubliha sa vyjadril, že má za to, aby bol dodržaný termín podania žiadosti fakulty o zmenu v študijnom 

programe. Čiže ak je žiadosť podaná v roku 2022, navrhuje aby Rada VSK posudzovala výstupy pre nových 

navrhovaných garantov za rok 2021. Prof. Čičák sa vyjadril jednoznačne „Podporujem návrh predsedu Rady 

VSK prof. Murgaša a taktiež návrh prof. Kublihu“. Prof. Jelemenský uviedol, že sa mu zdá logický tento návrh 

a pri nových garantov by sa mal posudzovať rok 2021, budúci rok 2022 atď. Ďalej uviedol, že osobne si 

myslím, že pravidlá 25 výstupov by sa mali uchovať a nemali by byť uvádzané žiadne spoločné publikácie, 

nakoľko aj agentúra kladie na toto vysoký dôraz. Podľa neho by sa mali publikácie poskladať tak, aby nemali 

spoločný prekryv. K tomuto sa vyjadril prof. Murgaš, že možnosť by bola, ak by starší zostávajúci spolugarant 

zmenil prekrývajúcu sa publikáciu. K tomuto prof. Jelemenský dodal, že fakulta musí zabezpečiť stále 

aktuálne výstupy pätice garantov, aby nemali spoločnú publikáciu, v podstate musí tento fakt ustrážiť, malo 

by to byť dynamické. Prof. Rapta sa spýtal, že ak by tomu tak bolo, išlo by o žiadosť novej pätice s novými 

výstupmi a otázka je, či si môžeme  toto z hľadiska akreditácie momentálne dovoliť? Prof. Hekelová uviedla, 

že osobne si myslím, že návrh prof. Murgaša je logický, no podľa agentúry vysoká škola dáva výstupy 6 rokov 

pred podaním žiadosti, to znamená do roku 2020. Poznamenala, že akokoľvek sa dohodneme, je dôležité, 

ako to bude posudzovať pracovná skupina akreditačnej agentúry. V závere uviedla, že i napriek tomu 

podporuje návrh prof. Murgaša.  

V diskusii pokračoval prof. Keppl, ktorý uviedol, že záujmom Rady VSK je skvalitňovanie výučby. „Ak výstupy  

pätice nedosahujú určitý koeficient a je šanca ho zlepšiť novšími publikáciami s vyšším hodnotením, nemali 

by sme zatvárať dvere pred možnosťou zvýšiť koeficient a ja to vidím ako otvorený systém. Pätica by mala 

mať možnosť si tento koeficient zvýšiť“. Súčasne sa priklonil k názoru prof. Kublihu, že rozhodujúci je dátum 

podania žiadosti. V závere diskusie sa vyjadril prof. Čičák, že podporuje vyjadrenie prof. Keppla. Prof. 

Jelemneský sa vyjadril, že sme rada, ktorá vytvára systém kvality a nadstavuje ho do budúcnosti.  

Po ukončení diskusii predseda rady prof. Murgaš poďakoval za prejavenie názorov členov Rady VSK a  v tejto 

veci dal hlasovať. 

 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  17  

Počet prítomných členov:  15  

Počet hlasujúcich členov: 15  

Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 

 

Uznesenie č. 1/12. 09. 2022  

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 12. septembra 2022 schválila 

pre posúdenie úpravy študijného programu zmena garanta a spolugaranta študijného programu 

na fakultách STU v Bratislave a Ústave manažmentu STU v Bratislave,  posudzovanie  výstupov 

tvorivej činnosti za posledných šesť rokov pred podaním žiadosti.    
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K bodu 2 - Návrh FAD na zmenu v študijnom pláne profilového predmetu ateliér navrhovania a zavedenie 

nového povinného predmetu spracovanie územného plánu na FAD    

Predseda Rady VSK uviedol, že prof. Ing. arch. Pavel Gregor, PhD., dekan Fakulty architektúry a dizajnu STU 

v Bratislave, sa obrátil na Radu VSK so žiadosťou o úpravu študijných plánov v študijnom programe 

architektúra a urbanizmus, 1. stupeň, študijný odbor architektúra a urbanizmus a v študijnom programe 

architektúra, 2. stupeň, študijný odbor architektúra a urbanizmus.  

Uviedol, že na základe návrhu Rady garantov študijného programu architektúra a urbanizmus pre 

bakalársky stupeň štúdia požiadal dekan fakulty o úpravu formátu profilového predmetu ateliér 

navrhovania VII-(1_AN7_AU), zvýšenie hodinovej dotácie z 0/5h týždenne a 10 kreditov, na hodinovú 

výmeru 0/8h týždenne a 12 kreditov. Dôvodom je, že v rámci úprav v študijnom pláne platnom od 1.9.2022 

pre 1. stupeň v uvedenom odbore by došlo k úprave tým spôsobom, že požadované zmeny v kreditoch 

a časovej výmery by a nahradili zrušením 1 výberového predmetu v 7. semestri štúdia v uvedenom stupni 

a programe štúdia. Zníženie celkového počtu výberových predmetov za Bc. stupeň štúdia z 11 na 10. 

V druhej časti žiadosti FAD predseda Rady VSK uviedol návrh dekana fakulty, ktorý predložil  

na základe návrhu Rady garantov študijného programu architektúra pre inžiniersky stupeň štúdia, žiadosť o 

zavedenie do výučby profilového predmetu spracovanie územného plánu (2_SUP_AU) v rozsahu 2ECTS, 

2h týždenne, ukončenie skúškou, garant predmetu doc. Ing. Arch. Alžbeta Sopirová, PhD. Žiadosť odôvodnil 

tým, že predmet je zameraný na nadobudnutie zručností v spracovávaní územnoplánovacej dokumentácie 

v rozsahu príslušnej časti kompetencií autorizovaného architekta. Predmet v súlade s urbanistickou praxou 

nadväzuje časovo aj obsahovo na ateliér urbanistickej tvorby, ktorý je zameraný na rozvoj koncepčno-

tvorivých schopností študenta.  

Prítomní členovia rady uvedené návrhy privítali a na vyzvanie predsedu rady Rady VSK hlasovali za každý 

návrh jednotlivo. 

Návrh na úpravu formátu profilového predmetu ateliér navrhovania VII-(1_AN7_AU) - zvýšenie hodinovej 

dotácie na 0/8 h týždenne a 12 kreditov v študijnom programe architektúra a urbanizmus. 

      Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  17  

Počet prítomných členov:  15  

Počet hlasujúcich členov: 15  

Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 

 

Uznesenie č. 2/12. 09. 2022  

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 12. septembra 2022 schválila úpravu 

študijného plánu, profilový predmet ateliér navrhovania VII-(1_AN7_AU), študijný program 

architektúra a urbanizmus, 1. stupeň štúdia, študijný odbor architektúra a urbanizmus na Fakulte 

architektúry a dizajnu STU v Bratislave, v časti hodinová výmera 0/8 h týždenne a 12 kreditov.  

  

https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=243759
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Návrh na zavedenie do výučby profilového predmetu spracovanie územného plánu v študijnom 

programe architektúra 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  17  

Počet prítomných členov:  15  

Počet hlasujúcich členov: 15  

Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 

 

Uznesenie č. 3/12. 09. 2022  

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 12. septembra 2022 schválila 

zavedenie profilového predmetu spracovanie územného plánu (2_SUP_AU) v rozsahu 2ETC, 

výučba 2 hod. týždenne, ukončenie skúškou, študijný program architektúra, 2. stupeň štúdia,  

študijný odbor architektúra a urbanizmus na Fakulte architektúry a dizajnu STU v Bratislave. 

 

K bodu 3 - Návrh MTF STU so sídlom v Trnave na zmenu učiteľov profilových predmetov  

Prof. Murgaš predložil žiadosť prof. Ing. Miloša Čambála, CSc., dekana Materiálovotechnologickej fakulty 

STU v Bratislave so sídlom v Trnave, na zmenu učiteľov profilových predmetov v nasledujúcich študijných 

programoch: 

• priemyselné manažérstvo (1., 2., 3. stupeň štúdia) 

navrhovaná učiteľka: doc. Ing. Miroslava Mĺkva, PhD. (nahradí prof. Mgr. Dagmar Cagáňovú, PhD.) 

zabezpečenie profilových predmetov: základy manažérstva kvality; štatistické metódy kontroly 

kvality; personálne informačné systémy; inovačný manažment; výskumná práca IV; kreativita 

manažéra a jej rozvoj,     

• výrobné zariadenia a systémy (1. stupeň štúdia) 

navrhovaný učiteľ: doc. Ing. Daynier Rolando Delgado Sobrino, PhD. ( nahradí prof. h. c. prof. Ing. 

Karola Velíška, CSc.)  

zabezpečenie profilového predmetu: prípravky,  

• aplikovaná informatika a automatizácia procesov v priemysle (1. stupeň štúdia) 

navrhovaný učiteľ: doc. Ing. Martin Juhás, PhD. ( nahradí doc. RNDr. Máriu Mišútovú, PhD.) 

zabezpečenie profilového predmetu: počítačové siete. 

 

Členovia Rady VSK na základe predložených VTC a VÚPCH rokovali o návrhoch na nových učiteľov 

zabezpečujúcich profilové predmety, pripomienky vznesené neboli. Predseda Rady VSK, prof. Murgaš dal 

hlasovať o každom návrhu jednotlivo.   

 

Návrh na novú učiteľku doc. Ing. Miroslavu Mĺkvu, PhD., zabezpečujúcu výučbu profilových predmetov - 

v študijnom programe priemyselné manažérstvo (1., 2., 3. st.), študijný odbor strojárstvo. 

 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  17  

Počet prítomných členov:  15  

https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;dok=1;id=228644
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;dok=1;id=228651
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;dok=1;id=228655
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;dok=1;id=228646
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;dok=1;id=228639


 

5 

Počet hlasujúcich členov: 15  

Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 

 

Uznesenie č. 4/12. 09. 2022 

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 12. septembra 2022 schválila doc. 

Ing. Miroslavu Mĺkvu, PhD. za učiteľku profilových predmetov základy manažérstva kvality;  

štatistické metódy kontroly kvality; personálne informačné systémy pre študijný program na 1. 

stupni štúdia; profilového predmetu inovačný manažment na 2. stupni štúdia a profilových 

predmetov  výskumná práca IV; kreativita manažéra a jej rozvoj na 3. stupni štúdia v študijnom 

programe priemyselné manažérstvo, študijný odbor strojárstvo na Materiálovotechnologickej 

fakulte STU v Bratislave so sídlom v Trnave.  

 

Návrh na nového učiteľa doc. Ing. Daynera Rolanda Delgado Sobrinu, PhD., zabezpečujúceho výučbu 

profilového predmetu v študijnom programe výrobné zariadenia a systémy (1. st.), študijný odbor 

strojárstvo.  

 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  17  

Počet prítomných členov:  15  

Počet hlasujúcich členov: 15  

Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 

 

Uznesenie č. 5/12. 09. 2022 

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 12. septembra 2022 schválila doc. 

Ing. Daynera Rolanda Delgado Sobrinu, PhD. za učiteľa profilového predmetu prípravky 

v študijnom programe výrobné zariadenia a systémy na 1. stupni štúdia, študijný odbor strojárstvo 

Materiálovotechnologickej fakulte STU v Bratislave so sídlom v Trnave.  

 

Návrh na nového učiteľa doc. Ing. Martina Juhása, PhD. zabezpečujúceho výučbu profilového predmetu 

v študijnom programe aplikovaná informatika a automatizácia procesov v priemysle (1. st.), kombinácia 

študijných odborov kybernetika/informatika. 

 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  17  

Počet prítomných členov:  15  

Počet hlasujúcich členov: 15  

Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 
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Uznesenie č. 6/12. 09. 2022 

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 12. septembra 2022 schválila doc. 

Ing. Martina Juhása, PhD. za učiteľa profilového predmetu počítačové siete v študijnom programe 

aplikovaná informatika a automatizácia procesov v priemysle na 1. stupni štúdia, kombinácia   

študijných odborov kybernetika/informatika na Materiálovotechnologickej fakulte STU v Bratislave 

so sídlom v Trnave.  

 

K bodu 4 – Návrh SjF na zmenu učiteľov profilových predmetov 

V ďalšom bode predseda rady informoval o návrhu na zmenu učiteľov profilových predmetov na Strojníckej 

fakulte STU v Bratislave, o ktorú požiadal dekan fakulty Dr.h.c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD.  

Uviedol, že za učiteľa profilových predmetov v študijných programoch automatizácia a informatizácia 

strojov a procesov pre všetky tri stupene štúdia v odbore kybernetika je navrhnutý prof. Ing. Boris Roháľ – 

Ilkiva, CSc. a za učiteľa profilových predmetov v študijných programoch energetické stroje a zariadenia pre 

všetky stupne štúdia v študijnom odbore strojárstvo prof. Ing. František Urban, CSc. Súčasne poznamenal, 

že návrhy na zmeny  učiteľov profilových predmetov boli prerokované a schválené vo VR SjF STU.  

VTC a VÚPCH navrhovaných učiteľov zabezpečujúcich profilové predmety boli členom Rady VSK k dispozícii 

k dostatočnom predstihu. K predmetným návrhom nevzniesli členovia rady žiadne pripomienky a tak 

predseda rady vyzval členov k hlasovaniu jednotlivo za každý návrh dekana SjF STU. 

 

Návrh na prof. Ing. Borisa Roháľa – Ilkiva, CSc. za učiteľa profilových predmetov v študijnom programe 

automatizácia a informatizácia strojov a procesov (1., 2. a 3. st.), odbor  kybernetika.  

 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  17  

Počet prítomných členov:  15  

Počet hlasujúcich členov: 15  

Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 

 

Uznesenie č. 7/12. 09. 2022   

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 12. septembra 2022 schválila prof. 

Ing. Borisa Roháľa – Ilkiva, CSc. za učiteľa profilových predmetov v študijnom programe 

automatizácia a informatizácia strojov a procesov na 1., 2. a 3. stupni štúdia, študijný odbor 

kybernetika  na Strojníckej fakulte STU v Bratislave.  

 

Návrh na prof. Ing. Františka Urbana, CSc. za učiteľa profilových predmetov v študijnom programe 

energetické stroje a zariadenia (1., 2., a 3. st.), odbor strojárstvo.    

 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  17  

Počet prítomných členov:  15  

Počet hlasujúcich členov: 15  

https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=228813
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=228823
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=228833
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=228815
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=228825
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=228834
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Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 

 

Uznesenie č. 8/12. 09. 2022   

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 12. septembra 2022 schválila prof. 

Ing. Františka Urbana, CSc. za učiteľa profilových predmetov v študijnom programe energetické 

stroje a zariadenia pre 1., 2., a 3. stupeň, študijný odbor strojárstvo na Strojníckej fakulte STU 

v Bratislave. 

 

K bodu 5 –  Návrh rektora STU na zmenu učiteľa profilových predmetov na UM 

Predseda Rady VSK prof. Murgaš predložil posledný návrh tohto rokovania. Uviedol, že na základe návrhu 

predsedníčky rady študijného programu, doc. Ing. Daniely Špirkovej, PhD., požiadal Dr. h. c. prof. Dr. Ing. 

Oliver Moravčík, rektor STU, Radu VSK o posúdenie návrhu na úpravu študijného programu, týkajúcej sa 

zmeny učiteľa profilových predmetov v študijnom programe investičné plánovanie v priemyselnom 

podniku, študijný odbor ekonómia a manažment, 1. st., jazyk uskutočňovania slovenský a anglický.  

Ústav manažmentu za učiteľa profilových predmetov v uvedenom študijnom programe navrhuje  doc. 

PaedDr. ThDr. Antona Lisnika, PhD.  

Tento návrh bol prijatý bez pripomienok. Členovia rady hlasovali v tejto veci nasledovne. 

 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  17  

Počet prítomných členov:  15  

Počet hlasujúcich členov: 15  

Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 

 

Uznesenie č. 9/12. 09. 2022   

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 12. septembra 2022 schválila doc. 

ThDr. PaedDr. Antona Lisnika, PhD. za učiteľa profilových predmetov v študijnom programe 

investičné plánovanie v priemyselnom podniku, 1. stupeň štúdia, jazyk uskutočňovania slovenský (ID 

104177) a jazyk uskutočňovania anglický (ID 104176), študijný odbor ekonómia a manažment  

na Ústave manažmentu STU v Bratislave.  

 

K bodu 6 – Rôzne   

V závere rokovania prof. Murgaš informoval členov Rady VSK o návrhu na nových členov rady, ktorý bude 

podaný na zasadnutie VR STU plánovanej na 19.10.2022. Za nových členov rady sú navrhnutý prof. Ing. 

Štefan Hittmár, PhD. zo Žilinskej univerzity, ktorý nahradí externú členku rady zastupujúcu Ústav 

manažmentu STU prof. Ing. Jiřinu Jílkovú, CSc. Za členku Rady VSK z rady študentov je navrhnutá Bc. Júlia 

Kubalcová, študentka FCHPT, ktorá nahradí Ing. Wadingera z dôvodu ukončenia štúdia na STU.   

Prof. Murgaš informoval členov rady o tom, že na spoločnom disku, za účelom ich informovanosti, bude 

uložená VUPCH prof. Hittmára a životopis Bc. Kubalcovej.   

https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=229097
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=229097
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Prof. Murgaš sa poďakoval členom rady za ich účasť na tomto zasadnutí, poprial príjemný deň a rozlúčil sa. 

O termíne ďalšieho zasadnutia budú členovia rady včas informovaní.     

 

Zapísala: Ing. Silvia Karatini  

tajomníčka Rady VSK 

 

Zápisnicu schválil: prof. Ing. Ján Murgaš, PhD. 1 

predseda Rady VSK  

                                                           
1 Originálny podpísaný doklad je uložený u tajomníčky Rady VSK  
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Prezenčná listina z online zasadnutia Rady VSK dňa 12. septembra 2022  

 

 Zastúpenie Meno Účasť 

1 SvF prof. Ing. Andrej Šoltész, PhD. ospravedlnený 

2 SvF prof. RNDr. Igor Medveď, PhD. prítomný 

3 SjF - ext. prof. Ing. Pavol Élesztős, CSc. prítomný 

4 SjF Dr.h.c. prof. Ing. Edita Hekelová, PhD. prítomná 

5 FEI prof. Ing. Ján Murgaš, PhD. - predseda prítomný 

6 FEI prof. Ing. Vladimir Nečas, PhD. prítomný 

7 FCHPT prof. Ing. Ľudovit Jelemenský, DrSc. prítomný 

8 FCHPT prof. Ing. Peter Rapta, DrSc. prítomný 

9 FAD -ext. prof. Ing. arch. Julián Keppl, CSc. prítomný 

10 FAD prof. akad. sochár Peter Paliatka prítomný 

11 MTF prof. Ing. Maroš Soldán, PhD. prítomný 

12 MTF prof. Ing. Marian Kubliha, PhD. prítomný 

13 FIIT prof. Ing. Pavel Čičák, PhD. - podpredseda prítomný 

14 FIIT - ext. prof. Ing. Marcel Harakaľ, PhD. ospravedlnený 

15 Prax Ing. Pavol Kukura, PhD. prítomný 

16 Prax Dr.h.c. Ing. Peter Fodrek, PhD. prítomný 

17 Študent Ing. Milan Švolík (SvF) prítomný 

 


